
Referat FAU-møte Sandved skole

Dato: 04.oktober 2021

Tidspunkt: 18:30 – 20:25

Sted: Google Meet

Tilstede:

1a x 2a 3a x 4a x 5a x 6a x SFO 1 x

1b x 2b x 3b x 4b x 5b 6b x

1c x 2c x 3c 4c x 5c x 6c x

1d 2d 3d x 4d x 5d 6d x

Fra SFO: N/A

Referent: Reidun Ommundsen/ Amund Røland

ID Tittel Aksjon / Ansvarlig
1 Velkommen (10 min) FAU leder

- Leder ønsker velkommen

- Oppmøteregistrering for årsmelding med bekreftelse på
navn og klasse for FAU oversikt 2021/2022

Startet med en gjennomgang og oppdatering av mail informasjon og
FAU representanter og vara.

Leder / Nestleder

2 Informasjon fra ledelsen (40 min) Rektor/Inspektører
Skolens ledelse informerer om aktuelle saker:

- Informasjon fra skolen.

50 årsfeiring
Foregår kommende fredag for 1-6 klasse. Da det er meldt dårlig vær
er det mulig man finner alternative steder å feire. Feiringen kommer
uansett til å gjennomføres.

Foreldremøte
Ønsker en tilbakemelding fra foreldre.

- Var dette en grei måte å gjøre det på (videosnutt fra
ledelsen)?

- Det kom innspill på at flere foreldre syns at det var fint at
også den forelderen som ikke kunne delta fikk mulighet til å
se video og dermed få informasjon.

Utbygging
Skilt har kommet opp (for informasjon blir dette endret til Sandved
skole etterhvert). Rydding og tømming av bygg som skal rives pågår,
dette utføres innen kommende fredag.

Etter høstferien starter to av klassene på 5 trinn i sandneshallen.

Siri Wernø (Rektor)
Kjartan Brunvær
(Avd.leder)
Janne Sagland
(Avd.leder)
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Det kommer nye skilter om hvor administrasjon skal sitte, da det
kommer en ny inngang.

Kommende onsdag stenges parkeringsplassen, det blir da kun av- og
påstigning for sandvedhaugen barnehage.

I løpet av uken kommer det ut en transponder melding hvor man
oppfordrer at de fleste barn bør gå eller sykle til skolen.

Trafikksituasjon
Trafikksituasjon rundt sandneshallen ble diskutert. Med hjertesone,
busser og at de ansatte snart skal begynne å parkere der, har det
vært diskutert å flytte hjertesone til Gand kirke.

Skolen har vært i kontakt med kirken, og de er positive til dette.
Iløpet av denne uken vil det være en befaring hvor man ser på
hvordan hjertesonen kan se ut. FAU leder inviteres til å bli med på
befaringen. Dersom hjertesonen flyttes vil det bli satt opp
fartsdumper inne på parkeringsplassen, og det må etableres en plan
for inn- og utkjøring,samt vurdere behov for å ha vakter for å geleide
bilister i en oppstartsfase.

Det kom spørsmål angående bussjåfører, Det har blitt observert at
noen rygger inn mens andre kjører rundt.  Skoleledelsen skal ta dette
opp med busselskapet.

Det ble oppfordret til at FAU legge ut en nyhet i sine kanaler der det
oppfordres til å gå/ sykle til skolen fremfor å kjøre, da bilene bidrar til
å gjøre situasjonen uoversiktlig.

Ny sykkelparkering for elever vil bli langs kortbanen på
kunstgressbanen.

3 FAU Felles (40 min) FAU leder

Valg
FAU leder: Amund Røland og
nestleder: Reidun Ommundsen
ble formelt valgt.

Videre ble følgende valgt for sekretær og kasserer:
- Sekretær: Terese Ramsland
- Kasserer: Fred Humborstad

Trafikkvakter
Så lenge FAU representanter i hver klasse har oversikt over hvem
som har de forskjellige trafikkvaktene, så trenger ikke FAU å få inn
disse listene.
Det har vært litt utfordringer for noen klasser å få på plass alle
trafikkvaktene, men håper å komme i mål før oppstart.

Leder / Nestleder
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FAU representant i 4a har ikke mottatt denne informasjonen og  FAU
leder oversender trafikkvakt lister i etterkant av møtet.

Det kom inn spørsmål angående en overgang som ikke blir dekket av
vakter og hvorfor.

- Denne overgangen er ikke dekket grunnet at den ikke er
tilknyttet parkeringsplass

Vester til trafikkvaktene hentes i adminstrasjonene (flyttes til
jærhuset, følg skilting).

Tv aksjon 2021
Det har vært et møte i kommunen, hvor FAU representant i 3d
deltok. FAU representant gav en kort oppsummering av møtet.

- Aksjonen går i år til forebygging mot tvangsekteskap.  I
møtet ble det informert om temaet, samt overordnet om
hvordan utføre tv-aksjonen (som foregår den 24 oktober).

- Det er litt utfordringer til rodekartene, hvor man må ha litt
lokalkunnskap.

- Neste møte er den 18. oktober, her vil de gå litt mer i dybden
om hvordan utføre aksjonen.

Mangler erfaringslogg for 2019. FAU representant for 5a deltok i
2019 og kunne melde at de var 2 voksne og to barn som gikk
sammen og delte rodekartet mellom seg. De begynte i hver sin ende
og møttes på midten og gikk resten sammen.

Det kalles inn til eget møte for FAU representanter for 3 trinn for å
diskutere Tv-aksjonen.

Hjertesone
Denne har blitt diskutert under punkt 2.
FAU leder blir med på befaringen og gir tilbakemelding om hvordan
løsningen blir på neste FAU møte.

Komitearbeid 21/22
Ser ikke behovet for en politisk gruppe. Dette var et behov når man
ønsket å få bygget ut skolen.

Det kom ønsker om at FAU ønsker å motta informasjon fra
skoleledelsen om hvordan de jobber med sikkerheten og informasjon
ombygging hver måned.

Det kom ønske om at man ser på økonomiske rammevilkår for drift
av sandved skole. Da det er en svært stram skoleøkonomi. FAU bør
ligge litt i forkant og få informasjon. FAU leder og nestleder kan
etterspør å få innblikk i økonomi og dermed høre med skoleledelsen
om det er noe FAU kan hjelpe til med.
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Det kom innspill angående hvordan skolen/lærerne bruker
chromebook i undervisningen på skolen. Da det ble mye diskusjoner
rundt dette ble konklusjonen at dette emnet blir konkretisert, og at
det meldes inn som en egen sak til neste møte.

4 Eventuelt
Nye saker kan taes opp

FAU leder

FAU konto
Per dags dato så står FAU-konto på skoleledelsen.
Fred sjekker mulighet for å få etablert et organisasjonsnummer og at
FAU eier kontoen.  Fred utarbeider et utkast til vedtekter og
oversendes til FAU leder innen 14 dager, deretter sendes dette ut til
FAU representanter og vedtekter oppdateres/vedtas i neste FAU
møte.

Sak angående trafikkvakter:
- Hvorfor har vi trafikkvakter på de tidspunkter som er

oppsatt? Per nå er det installert lys som har gjort at det er
mye bedre oversiktlig. Samt at det er mest trafikk i starten på
skolen (sykler/biler/el sparkesykler). Det foreslår at dette tas
opp med skoleledelsen til neste år, og at man da ser an
behovet  for trafikkvakter. FAU leder melder dette til
skoleledelsen.

- Det er mulig å etablere en arbeidsgruppe som kan komme
med forslag til justeringer på trafikkvaktene.

Leder / Nestleder

5 Komite -arbeid (30 min) FAU-leder
- 17.Mai komite starter opp (5 og 6-trinn)
- Lysfesten komite starter opp (2-trinn)
- Dugnad komite starter opp (4-trinn)
- TV-aksjon komite starter opp (3-trinn)

FAU leder gjennomgikk hvilke arrangementer det skal jobbes med i
løpet av året. Årshjulet ble vist og gjennomgått.

Arrangementer ble fordelt (som vist i punktene over), klassetrinn
som er oppsatt må planlegge møte og delegere arbeid seg mellom.

Samt ansvarlige per
trinn

Neste møte: Mandag 1.November 2021, fysisk oppmøte på Skolen (Jærhuset)
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